
 
 

Komise životního prostředí 
 

Datum schůze: 21. 3. 2023 
 
Zápis ze schůze  
 

1) Ukliďme Libčice – organizační záležitosti 
 

Akce je plánována na 1. 4. 2023, inzerována je v Libčických novinách, na FB, na plakátech ve 
veřejném prostoru. Byly diskutovány možné lokality úklidu. V rámci Letek bude mít sraz u lokalit na 
starost místostarostka T. Nehasilová, v Libčicích bude sraz u Kameníčku a podle počtu účastníků úklid 
proběhne v lokalitách Kameníček, okolí Evangelického hřbitova, Libčický Háj, Katolický hřbitov 

Komise ŽP doporučuje urgovat Regios stran úklidu, protože pravděpodobně vlivem náletů došlo 
k nahromadění odpadků u cípu zavážky u křižovatky nad Libčicemi ve směru Tursko/Úholičky 

2) Kameníček – koncept revitalizace 
 

Předseda komise stručně představil koncept revitalizace Kameníčku. Členové komise zdůrazňovali 
v případě schválení otázku bezpečnosti při provádění managementových úprav a zvážit dočasný 
zákaz vstupu v období provádění managementu. V případě aplikace herbicidů je nutné zajistit 
profesionála, práce na vyřezání náletových dřevin by mohla být z větší části realizována dobrovolníky. 
Předseda komise by koncept rád představil Radě města, prosím nabídněte termín 

 

3) Odpady v Libčicích 
a. Výběrové řízení na sběrné nádoby u domu – jak rozdělit nádoby 

mezi obyvatele 
b. Sběrný dvůr 
c. Dostatečnost kapacit kontejnerů na tříděný odpad 

 

Ad a) Komise konstatovala, že ještě za minulého vedení města proběhlo k tomuto bodu dotazníkové 
šetření a doporučuje preferovat obyvatele, kteří se přihlásili v rámci dotazníku, druhé kolo pak 
systémem „kdo dřív přijde (respektive přihlásí se), ten dřív bere. 

Ad b) Komise doporučuje zřídit po dohodě s firmou Epoli sběrný dvůr v areálu bývalých šroubáren 

Ad c) Komise doporučuje vytipovat místa na podzemní kontejnery, aby nemusely jezdit dva typy 
sběrných vozů. Dále komise doporučuje zvážit zvýšit počet kontejnerů na kovy, aby byly k dispozici na 
všech hlavních lokalitách. Např. na Sahaře jsou na jednom sběrném místě dva a na druhém žádný.  

 



 
4) Z podnětů a informací místostarostky: 

a. stále je aktuální téma odpadů – řešíme dočasné i trvalé umístění sběrného dvora, 
detaily k výběrku na dodavatele nádob, aktualizaci vyhlášky. Budu ráda za 
jakékoliv podněty v této oblasti, případně by bylo možné věnovat některé příští 
jednání jen tomuto tématu 

b. výběrko na zahradnickou firmu bude vyhlášeno doufám během tohoto týdne a 
dále zvažujeme drobné změny ve výsadbách mobilní zeleně (betonové truhlíky) 

c. udělali jsme první kroky k modernizaci VO, více v průběhu příštích týdnů 
d. počítám s vyhlášením soutěže Rozkvetlé Libčice – anonce vyjde v květnových LN, 

předpokládám jen jednu kategorii 
 
Ad b) Komise upozorňuje na potenciálně nevhodnou výsadbu stromů v ulici Letecká Nevhodná 
výsadba, stromy zasahují do drátů.  

Ad c) Komise doporučuje zvážit investici do výměny podzemní kabeláže veřejného osvětlení, je 
pravděpodobné, že vzhledem ke stáří kabeláže zde dochází ke ztrátám energie, vedení je po 
životnosti – zvážit spojit realizací s případnou revitalizací zeleně, pokud je v plánu. 

 

5) Různé 
 

Komise se ptá Rady města, jak se vyvíjí situace s plánovaným umístěním lodi na Náplavce a zda se 
k věci vyjádřilo povodí.  

Komise se ptá, zda je již veřejně k dispozici zveřejněné kompletní technické řešení pro revitalizaci 
náplavky. 

Komise dává podnět, že by v případě revitalizace Náplavky bylo vhodné zvážit investici do malé 
infrastruktury pro kotvení rekreačních člunů, jejichž obliba v posledních letech výrazně stoupla. 
Služba (kotvení, nabílení baterií, vypouštění záchodu atp. by pro lodě byla zpoplatněna.  


